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Oslo 10.12.18 

MØTE NR. 6 -18, UTVALG FOR VANNMILJØTILTAK 

TID: 16.10.18, KL. 11.30 – 13.20 

Sted: VAV, Herslebsgate 5 

 

REFERAT 

Tilstede: Jan Fredrik Aarseth, Ås; Mads Aulie, Bærum; Eirunn Dvergsnes, Frogn; Wenche Dørum, 

Nesodden; Honar Ahmed Said, VIVA IKS; Magnus Olsen, Oslo; Anne-Marie Holtet, Ski og Svanhild 

Fauskrud, sekretær 

Forfall: Shima Bagherian, Oppegård og Ola Valved, Asker 

 

1. Referat fra utvalgsmøte 16.10.2018 

Referatet fra utvalgsmøte 16.10.2018 ble godkjent.  

 

2. Saker fra styremøte 22.11.2018 
- Anskaffelse overvåkningsprogram  

- Anskaffelse; modellering av hele Indre Oslofjord innenfor Drøbakterskelen ved hjelp av NIVAs 

fjordmodell – videreutvikling av fjordmodellen 

- Utvalgets nye prosjekt er å jobbe med DV-systemers filosofi og strategi der preventivt 

vedlikehold er inkludert. Lars Erik forespørres om presentere erfaringer med DV-system i neste 

møte. 

 

3. Driftsseminar 2018    
- Gode tilbakemeldinger fra deltakere og utstillere 

- Komite til driftsseminaret 2019 er representanter fra Ås og Bærum. Representant fra Oppegård 

forespørres og har i etterkant av møte bekreftet deltakelse i komiteen. 

 

4. Geminidag – temadag høsten 2018 
Ansvarlige: Honar 

Vellykket temadag med mange gode diskusjoner. Det er ønske om å få til 2-3 samlinger pr. år. Nytt 

møte planlegges i løpet av våren 2019. Ahmed Jama fra Ski og Thomas Refsdal fra VAV blir med i 

komiteen.  

  

5. Eventuelt  
Det er kommet inn ønske om å opprette en lukket Facebook gruppe, hvor en må søke om 

medlemskap, hvor en kan diskutere ulike faglige spørsmål og ulike tekniske løsninger samt å dele 

kunnskap. Magnus har tatt på seg oppgaven som administrator. 

 

Møter i utvalget våren 2019: 

− Tirsdag 22.1. hos VIVA IKS 

− Onsdag 13.mars i Frogn kommune 

− Onsdag 8.mai på Nesodden 

 

Årsmøte 2019 er satt til tirsdag 4.juni 

Svanhild, referent 
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